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      Присутні: зав. кафедри Капустян А.І., професори Черно Н. К., 

Бельтюкова С.В., доценти  Антіпіна О. О., Гураль Л.С., Малинка О. В., 

Вікуль С. І., Науменко К.І., Озоліна С.О., ст.. викл. Степанова Г.О., зав. 

лабораторіями: Терлецька Т.З., Цимбалюк А. М., інженери: Соколи Л.В., 

Прилєпова Л.П., Шаповал О.В., Іськова О.О., Бойченко В.Д., Денісюк Н.О., 

асп. Єршова К.  

 

      ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

 

1.Про перерозподіл фонду зарплати  

   Доц. Капустян А.І. 

2. Звіт аспіранта  

  Асп. Єршова К. 

3. Про стан успішності студентів 

 Доц.. Антіпіна О.О. 

4. Про перезарахування результатів неформальної освіти здобувачів 

Доц. Капустян А.І. 

5. Про критерії рейтингового оцінювання різних видів робіт здобувачів  

Доц. Озоліна С.О. 

 

Слухали 
 

1. Про перерозподіл фонду зарплати  

  Доц.  Капустян А.І. доповіла, що фонд зарплати на наступні два місяці 

травень та червень скорочено. В зв’язку з цим ми маємо провести 

перерозподіл зарплат співробітників, щоб вкластися в запропонований об’єм 

фінансування і написати відповідні заяви. При цьому, на мій погляд, ми 

маємо зберегти наш учбово-допоміжний персонал. Скороченню мають 

підлягати надбавки до окладу викладачів. Запропоновані зміни мають бути 

обговорені і проголосовані. 

Інж. Бойченко В.Д. підтримала запропонований підхід. Зауважила, що 

в даних умовах УДП робить все можливе, щоб забезпечити лабораторний 

практикум проведенням відповідних дослідів.  

(Результати голосування додаються) 
 

2. Звіт аспіранта  

  Асп. Єршова К.  доповіла, що все, що було заплановано за темою 

наукового дослідження «Технологія харчових інгредієнтів на основі 

стабілізованих БАР» на друге півріччя навчання 2021-2022 р. виконано. 



Проф. Черно Н.К. зазначила, що станом на сьогодні за всіма 

формальними ознаками план роботи аспіранта виконано. Але слід зауважити, 

що обставини, які склалися в Україні, не сприяють продуктивному 

виконанню експериментальних досліджень. Роботу в цьому напрямку 

необхідно інтенсифікувати. 
 

3. Про стан успішності студентів 

Доц.. Антіпіна О.О. зазначила, що аналіз відвідування студентами 

занять, який був проведений адміністрацією, довів, що зазвичай заняття 

відвідує понад двох третин студентів. Старости груп найчастіше добре 

інформовані про причини відсутності їхніх одногрупників. За отриманою від 

викладачів кафедри інформацією студенти, які відвідують лекції і 

лабораторні заняття не мають такої заборгованості, яка б не дозволила їм 

набрати до кінця семестру, яка б дозволила їм отримати оцінку 

накопичувальним шляхом або мати допуск до складання іспиту.  

Проф. Черно Н.К. зазначила, що станом на сьогодні ми маємо складні 

умови, які не дозволяють повністю реалізувати всі цілі, які мають викладачі, 

прагнучи донести до студентів матеріал. Необхідно брати до уваги, що 

переважна більшість студентів знаходиться поза межами нашого міста. В 

деяких з них є проблеми з мобільним зв’язком, не всі населенні пункти 

України на сьогодні забезпечені надійним Інтернет-зв’язком. Тим не менш, 

слід зауважити, що навіть перебуваючи за кордоном, як в європейських 

країнах, так і в Канаді, наші студенти прагнуть відвідувати заняття, 

надсилають виконані завдання з самостійної роботи. 

Доц.  Капустян А.І. зауважила, що ми повинні прагнути розібратися в 

ситуації, яка склалася в окремих студентів, якщо вони не змогли відвідати всі 

лабораторні заняття, допомогти їм наздогнати групу, вчасно скласти іспит. 

Необхідно підтримувати постійний зв'язок з деканатами, кураторами груп. 

 

4. Про перезарахування результатів неформальної освіти здобувачів 

Доц.  Капустян А.І. повідомила, що до декана факультету ТтаТХПіПБ 

надійшли заяви від здобувачів Сиротюка Олександра та Найдьонова Олексія 

із проханням зарахування результатів їхнього неформального навчання у 

рамках навчального плану (надали сертифікати, що засвідчували їхню участь 

у тренінгу «Структура та особливості міжнародних стандартів харчової 

безпеки» обсягом 20 год (СПД Литвиненко).  

5. Про критерії рейтингового оцінювання різних видів робіт здобувачів  

Доц. Озоліна С.О. доповіла про необхідність більш прозорого 

висвітлення критеріїв оцінювання у межах окремих освітніх компонентів для 

здобувачів та надала пропозиції щодо даного питання, а саме, детально 

прокоментувала оцінювання кожного виду робіт у відсотках відповідно до 

загального рейтингу (максимум 100 балів) та зазначила про необхідний 

рівень роботи здобувачів відповідно до національної шкали оцінювання. 

 

 



Ухвалили 
 

1. Затвердити перерозподіл фонду заробітної плати на червень 2022 р. 
 

2. Затвердити звіт аспіранта першого року навчання  Єршової К. за 

темою наукового дослідження «Технологія харчових інгредієнтів на 

основі стабілізованих БАР» за спеціальністю 162 «Біотехнологія і 

біоінженерія» за друге півріччя 2021-2022 н. р. 

3. Стан успішності студентів в цілому є задовільним. Необхідно 

враховувати можливі складнощі при підготовці студентів до 

складання іспиту і надавати їм необхідну допомогу.  

4. Доцільно перезарахувати результати неформального навчання 

здобувачів у рамках ОК «Системи управління якістю та харчовою 

безпекою» замість завдання щодо опрацювання тем, винесених на 

самопроробку та оцінювання творчих здобутків (максимальний бал).  

5. Пропозицію доц. Озоліної С.О. прийняти до відома, розроблені нею 

критерії оцінювання роботи здобувачів у межах окремих освітніх 

компонентів розмістити на сайті кафедри у розділі «Студентам» у 

відкритому доступі. 

 

Головуючий  ПІДПИСАНО    Антоніна КАПУСТЯН  

 

Секретар   ПІДПИСАНО    Софія ОЗОЛІНА 
 


